

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

9D7N 好客山东 (青岛/泰山风景区/ 明水古城/淄博/潍坊/蓬莱/烟台)

(QINGDAO / MOUNT TAI SCENIC AREA / MINGSHUI ANCIENT CITY / ZIBO / WEIFANG / PENGLAI / YANTAI)





精简行程:

槟城 🛪 中转城市 🛪 济南

(机上用餐)

抵达济南 💂 (190公里) 曲阜 🙀 (115公里) 泰安 (早/午/晚

- ☑ 大明湖
- ☑ 超然楼
- ☑ 曲水亭街 (赠送每人一颗济南油璇小吃)
- ☑ 宽厚里
- ☑ 尼山圣境风景区(孔子像、礼敬先师、大学堂、鼓瑟吹笙、 民乐演奏、手读论语体验写毛笔字、天下归仁灯光秀)

泰安 🖨 (110公里) 章丘 (早/午/晚)

- ☑ 泰山风景区(包含上下缆车+区间小交通)
 - ・南天门
 - ・天街
 - ・五岳独尊
 - ・玉皇顶
- ☑ 明水古城欣赏泉秀

第四天

章丘 🖨 (85公里) 淄博 🖨 (110公里) 潍坊

(早/午/晚)

- ☑ 明水古城
 - (李清照故居、孟家大院、百脉泉、墨泉、铁匠文化体验馆)
- ☑ 海岱楼
- ☑ 最美书店--钟书阁

第五天

潍坊 🖨 (220公里) 蓬莱 🛁 (100公里) 烟台

(早/午/晚)

- ☑ 世界风筝博物馆
- ☑ 蓬莱八仙过海景区

烟台

(早/午/晚)

- ☑ 狐独的鲸
- ☑ 烟台"布拉格"-渔人码头
- ☑ 烟台山
- ☑ 张裕卡斯特酒庄(含品酒)

第七天

烟台 🖨 (220公里) 青岛

(早/午/晚)

- ☑ 圣弥爱尔大教堂
- ☑ 广兴里
- ☑ 青岛啤酒二厂(含品酒)

青岛

(早/午/晚)

- ☑ 栈桥
- ☑ 八大关
- ☑ 大学路鱼山路路口--转角遇到爱
- ☑ 五四广场
- ☑ 奥帆中心
- ☑ 信号山

第九天

青岛 🛪 中转城市 🛪 槟城

(早/机上用餐)

观光景点:

- 青岛啤酒二厂 全套引进德国、法国生产设备,是中国自动化程度最高、控制手段最先进的 现代化啤酒生产工厂之一。主要产品有:青岛啤酒、青岛纯生啤酒、奥古特听装啤酒、富硒 听装啤酒等。
- 五四广场 纪念五四运动学生捍卫青岛主权的爱国行为而得名,五四广场外围海面为2008年 夏季奥运会水上帆船项目的赛场。
- 信号山公园 18世纪末,德国侵占青岛后,为指挥进出胶州湾的船只,在山顶部建信号发布 台1处,每天悬挂各类信号标志及气象、风力标志。

张裕酒文化博物馆(品尝葡萄酒) - 张裕酒文化博物馆是由酒文化广场、百年地下大酒窖组成 以张裕公司一百一十年的历史为主线,讲述酒文化知识,介绍中国葡萄酒业及中国民族企 业崛起的艰辛历程。

世界风筝博物馆 - 馆内共有大小展厅12个,馆藏风筝展品1300余件,展现了从公元前5世纪 至今的中外各式风筝,全面展示了风筝的历史文化、现代文化、国际文化及延 伸文化。

逢来

蓬莱八仙过海景区 - 中国国家AAAAA级旅游景区,神话传说中八仙过海的地方,造型宛如横 卧海上的宝葫芦,由八仙坊、八仙桥等近40处景观组成。

们们以是

泰山(包含上下缆车+区间小交通 - 这座山是联合国教科文组织世界遗产地,自公元前11世纪 以来一直受到崇拜。对学者和诗人而言,它被称为东岳,是中国五座最神圣的道教山之一 秦始皇,第一位皇帝,于公元前219年选择了它的山顶来宣布中国的统一王国。

||::||草

尼山圣境风景区 - 尼山是中国先哲孔子的诞生地,是历代儒客朝拜之圣地。总体创意为"孔 子的世界,世界的孔子",功能定位为"文化修贤度假胜地"和"世界级人文旅游目的地"

大明湖风景区 - 济南三大名胜之一大明湖集水域风光、古园林景观、古道观、古水工、纪念 性建筑为一体,具有深厚的文化积淀和高品位的旅游资源。







• 8早餐/7午餐/7晚餐

风味餐:

★ 八仙宴 ★ 海家风味 ★ 烟台风味

★ 海家宴

★ 胶东风味

★ 孔府宴

★ 海鲜大蒸锅+鲍鱼

x1晚

酒店住宿(7晚)

泰安宝盛大酒店酒店或智选假日或同级

▪ 明水古城特色酒店或章丘银座佳悦酒店

x1晚 潍坊蓝海大酒店或同级

x1晚 烟台铂悦戴斯大酒店 x2晚

青岛东方影都皇冠假日酒店或同级 x 2 映

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

PENANG 🛪 TRANSIT CITY ₹ JINAN

(MOB)

ARRIVE JINAN 🖨 (190km) QUFU (115km) **TAI'AN** (B/L/D)

- ☑ Daming Lake
- ☑ Chaoran Tower
- Qushui Ting Street (Complimentary Jinan oil xuan snack for each person)
- ☑ Kuanhou Lane
- $\ensuremath{\square}$ Nishan Shengjing Scenic Area (Confucius statue, paying respects to the teacher, Grand Academy, gugin and sheng performance, traditional music, hands-on Confucianism experience, writing with a brush, World of Ren Light Show)

TAI'AN (110km) ZHANGQIU (B/L/D)

- ☑ Mount Tai Scenic Area (Including cable cars + inter-area transportation)
 - · Nantianmen
 - · Tianjie (Heaven Street)
 - · Wuyue Duzun
 - · Yuhuang Ding
- ☑ Mingshui Ancient City Show

ZHANGQIU 🖨 (85km) ZIBO (110km) WEIFANG

Mingshui Ancient City (Li Qingzhao's former residence, Meng's Courtyard, Bai Mai Quan, Moquan, Ironsmith Culture Experience Museum)

- ☑ Most Beautiful Bookstore Zhongshuge

WEIFANG 💂 (220km) PENGLAI **D5** (100km) YANTAI

- ☑ World Kite Museum
- ☑ Penglai Eight Immortals Crossing the Sea Scenic Area

YANTAI

(B/L/D)

(B/L/D

- ☑ Lonely Whale
- ☑ Yantai "Prague" Fisherman's Wharf
- ☑ Yantai Mountain
- ☑ Zhangyu Castel Winery (Includes wine tasting)

YANTAI (220km) QINGDAO (B/L/D)

- ☑ St. Michael's Cathedral
- ☑ Guangxiang Li
- ☑ Qingdao Beer Factory (Includes beer tasting)

QINGDAO

(B/L/D)

- University Road, Yushan Road Intersection
 - Love at the Corner
- ☑ May Fourth Square
- ✓ Olympic Sailing Center
- ☑ Signal Hill

QINGDAO A TRANSIT CITY D9 **PENANG** (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

TSINGTAO

- **Qingdao Beer Factory** The entire set of production equipment has been imported from Germany and France, making it one of the most modernized beer production factories in China with the highest level of automation and advanced control methods. The main products include Qingdao Beer, Qingdao Pure Draft Beer, Augustiner canned beer, and selenium-rich canned
- May Fourth Square Named in honor of the patriotic actions of students defending Tsingtao's sovereignty during the May Fourth Movement, the square's surrounding waters served as the venue for the 2008 Summer Olympics sailing events.
- **Signal Hill Park** thn the late 18th century, after the German occupation of Tsingtao, a signal release platform was built at the mountain's summit to command ships entering and leaving Jiaozhou Bay, displaying various signal flags, weather, and wind force indicators daily.

YANTAI

Changyu Wine Culture Museum (Wine Tasting) - The Changyu Wine Culture Museum consists of a wine culture square and a century-old underground cellar. It narrates the knowledge of wine culture, introduces the history of the Chinese wine industry, and the arduous journey of the rise of Chinese national enterprises over 110 years.

WEIFANG

World Kite Museum - The museum has 12 exhibition halls with over 1,300 kite exhibits, showcasing kites from ancient China to the present day. It comprehensively displays the historical, modern, international, and extended cultural aspects of kites.

PENGLAI

Penglai Eight Immortals Crossing the Sea Scenic Area - A Chinese national 5A-level tourist attraction, it is the place where the mythical Eight Immortals crossed the sea, with a shape resembling a lying gourd floating on the sea, consisting of nearly 40 scenic spots such as Eight Immortals Square and Eight Immortals Bridge.

MOUNT TAI SCENIC AREA

Mount Tai (Including cable cars + local transportation) - This mountain is a UNESCO World Heritage site, worshipped since the 11th century BC. It is referred to as the "Eastern Great Peak" by scholars and poets and is one of China's five most sacred Taoist mountains. Qin Shi Huang, the first emperor, chose its summit in 219 BC to declare the unification of China.

QUFU

Mount Ni Holy Land Scenic Area - Mount Ni is the birthplace of the Chinese philosopher Confucius and a sacred place where Confucian scholars have paid homage throughout the ages. The overall concept is "Confucius's world, the world's Confucius," with a functional focus on being a "cultural and virtuous holiday resort" and a "world-class humanistic tourist on being a destination."

JINAN

Daming Lake Scenic Area - One of Jinan's three major attractions, Daming Lake integrates water scenery, ancient garden landscapes, ancient Taoist temples, ancient waterworks, and commemorative buildings, offering deep cultural heritage and high-quality tourism resources







- 8 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner
- Special Cuisine: ★ Eight Immortals Feast
- ★ Fisherman's Flavor
- ★ Jiaodong Flavor
- ★ Yantai Flavor
- ★ Fisherman's Banquet ★ Steamed Seafood Pot with Abalone
- ★ Confucian Mansion Feast

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- Taian Baosheng Grand Hotel or similar class
- Ming Shui Ancient City Boutique Hotel or Zhangqiu Inzone Garlnd Hotel or similar class
- Weifang Blue Horizon Hotel or similar class
- Yantai Days Inn Business Place Goldwin Hotel or similar class Tsingtao Crowne Plaza Oriental Movie Metropolis or similar class
- x 1 Night
 - x 1 Night
 - x 1 Night
 - x 2 Nights
- x 2 Nights
- Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

General Information

· 青岛 QINGDAO ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度
6	中国元 - CNY 人民币 - RMB		* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50	拨号代码 Dial Code	China : +86
\$ € ¥ /	10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天下率为准*	1	中国 : +86
电压	Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 /
Voltage	电压 - 220伏特	1 OWEI GOCKET	2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
			大主 / Type 1 - / (子倫主派 1)支达5.7 3 Oblique nat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
- <-	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差		每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以 及托运行李不超过20公斤。
气候	Spring 春季 Summer		utumn 秋季 Winter 冬季
Weather	3月-5月 6月-8月 Mar to May Jun to Aug		月-11月 12月-2月 ep to Nov Dec to Feb
*	20°C ~ 6°C 28°C ~ 17°		3°C ~ 15°C 19°C ~ 6°C
			Subject to weather of the day *以 当天人气报告 为准*
飞机型号 Aircraft Type	Macoet com	The state of the s	
	A320 B	787-9	
Departure Date: Flight:			
出发日期: Tour Fare:		航班行程:	I Complete and a
D费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	哦:
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:	Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

